
Protokół Nr 32/21 

z Sesji Rady Gminy Tuplice, która odbyła się 

29 czerwca 2020 roku 

 

Ad 1. Otwarcie obrad XXXII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 930 otworzył obrady  

XXXII Sesji Rady Gminy Tuplice. Przewodniczący rady powitał serdecznie wszystkich 

radnych, sołtysów, Panią Wójt, Pana Zastępcę Wójta, Panią Sekretarz, Panią Skarbnik, Panią 

Mecenas z kancelarii prawnej, Panią Dyrektor Samorządowego Przedszkola w Tuplicach, 

Panią z obsługi rady i Pana Informatyka. 

 

Przewodniczący poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady bierze udział 14 radnych                  

i że obrady są prawomocne.  

 

Następnie przewodniczący rady gminy poinformował, że zgodnie z ustawą obrady są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja  

z obrad jest dostępna w sieci internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronie 

internetowej gminy Tuplice i w BIP. Uczestnicząc w obradach sesji Rady Gminy Tuplice 

wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych. 

Ponadto przewodniczący rady poprosił o zachowanie szczególnej ostrożności, nie zbliżania 

się do siebie, nie prowadzenia rozmów w kuluarach, a także o używanie maseczki zakrywając 

usta i nos. Maseczkę można zdjąć podczas wystąpień. 

 

Ad 2. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków. 

 

W związku z brakiem wniosków Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz przystąpił 

do realizacji porządku obrad. 

 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu z XXXI Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  

o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XXXI sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, 



Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława 

Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Smyk 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z XXXI sesji rady 

gminy został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 4. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że w 

materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał się Pani Wójt czy 

chciałaby dodać coś do przedstawionej informacji. 

 

Pani Wójt – uzupełniła informację dot. spotkania z funkcjonariuszami Straży Granicznej, 

spotkania Zarządu ZZO Sp. z o.o. w Marszowie, a także poinformowała, że brała udział  

w zakończeniu roku przedszkolnego i szkolnego. Dodatkowo Pani Wójt poinformowała 

radnych, że zakończyła się kontrola NIK i o jej wynikach radni niebawem się zapoznają. 

 

O godzinie 1004 Przewodniczący Rady musiał ogłosić przerwę w obradach sesji z powodu 

awarii technicznej. Przerwa trwała do godziny 1038. 

 

Po przerwie w obradach sesji Przewodniczący Rady – zapytał się czy któryś z radnych chce  

o coś dopytać. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się czy spotkanie z przedstawicielami Straży Granicznej 

było z naszej Placówki – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że na spotkaniu byli 

przedstawiciele tuplickiej Placówki Straży Granicznej, a także uczestniczyli byli żołnierze 

WOP. 

 

Ad 5. Informacja Wójta na temat podjętych działań w związku z przyjęciem sprawozdania 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał się czy ktoś  

z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 6. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

 



Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – przedstawił swoją informację na temat 

bieżącej pracy przewodniczącego w okresie międzysesyjnym, a następnie zapytał się czy ktoś  

z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 7. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił Wiceprzewodniczącą Rady 

Panią Danielę Rudak o przedstawienie informacji ze wspólnych prac komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – przedstawiła informację ze wspólnego 

posiedzenia komisji stałych. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionych informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 8. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym interpelacje i zapytania skierowane do Wójta Gminy składane są na piśmie do 

przewodniczącego rady i na dzień dzisiejszy nie otrzymał żadnej interpelacji/zapytania.  

 

Ad 9. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z 

kontroli gospodarki odpadami komunalnymi w 2020 roku 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Pana Jacka Krawczyka. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował radnych, że projekt 

uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów  

i Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 



Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, 

Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława 

Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Smyk 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXII/166/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2021 roku w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice z kontroli gospodarki odpadami komunalnymi w 2020 roku. 

 

b) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 – 2025 w Gminie Tuplice, 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Marię Witkę. 

 

Pani Maria Witka – poinformowała radnych, że projekt uchwały szczegółowo został 

przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej, a podjęcie 

uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, 

Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława 

Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Smyk 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXII/167/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2021 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 

2021 – 2025 w Gminie Tuplice. 

 

c) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr II/6/18 Rady Gminy Tuplice z dnia 30 

listopada 2018 r. w sprawie powołania składu osobowego Komisji Finansów, 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały inspektor – Panią Ilonę Maj. 

 

Inspektor Pani Ilona Maj – poinformowała radnych, że projekt uchwały szczegółowo został 

przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej, a podjęcie 

uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, 

Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mirosława Kromp 

NIEOBECNI (1) 



Małgorzata Smyk 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXII/168/21 

Rady Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2021 roku w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 

Nr II/6/18 Rady Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie powołania składu 

osobowego Komisji Finansów. 

 

d) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr II/7/18 Rady Gminy Tuplice z dnia 30 

listopada 2018 r. w sprawie powołania składu osobowego Komisji Społecznej, 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały inspektor – Panią Ilonę Maj. 

 

Inspektor Pani Ilona Maj – poinformowała radnych, że projekt uchwały szczegółowo został 

przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej, a podjęcie 

uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, 

Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Zdzisław 

Nowakowski, Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mirosława Kromp 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Smyk 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXII/169/21 

Rady Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2021 roku w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 

Nr II/7/18 Rady Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie powołania składu 

osobowego Komisji Społecznej. 



e) w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Tuplice na rok 

szkolny 2021/2022 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Sekretarz Panią Weronikę Olejniczak-

Kasprów. 

 

Sekretarz Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – poinformowała radnych, że projekt uchwały 

szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji 

Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, 

Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława 

Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Smyk 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXII/170/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2021 roku w sprawie określenia średniej ceny jednostek 

paliwa w Gminie Tuplice na rok szkolny 2021/2022. 

 

f) w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy 

kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku o dodatek mieszkaniowy 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały inspektor – Panią Ilonę Maj. 

 



Inspektor Pani Ilona Maj – poinformowała radnych, że projekt uchwały szczegółowo został 

przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej, a podjęcie 

uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, 

Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława 

Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Smyk 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXII/171/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2021 roku w sprawie określenia wzoru wniosku  

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego za okres 3 miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku  

o dodatek mieszkaniowy. 

 

g) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2021 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując radnych  

o wprowadzonych zmianach w budżecie na 2021 rok.  

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 



 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały, wnoszą o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, 

Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława 

Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Smyk 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXII/172/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2021 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 

2021. 

 

Ad 10. Raport o stanie Gminy Tuplice: 

 

a) rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Tuplice 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali raport  

o stanie Gminy Tuplice, a następnie poprosił o komentarz do tego raportu autora Panią 

Katarzynę Kromp – Wójt Gminy Tuplice. 

 

Wójt Gminy Pani Katarzyna Kromp – szczegółowo omówiła przygotowany przez siebie raport 

o stanie gminy za 2020 rok, a także podziękowała pracownikom, którzy pomagali przy jego 

sporządzeniu. 

 

b) debata nad raportem o stanie Gminy Tuplice 

 

Przewodniczący rady – poinformował radnych, że w debacie nad raportem o stanie gminy 

mogą brać udział mieszkańcy gminy oraz radni. Do debaty zgodnie z art. 28aa  Ustawy  

o samorządzie nie zgłosił się nikt z mieszkańców, więc poprosił radnych o zabranie głosu.  

Z uwagi, że nikt nie zabrał głosu Pani Wójt krótko podsumowała miniony rok i poprosiła  

o udzielenie jej wotum zaufania. 

 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Tuplice wotum zaufania. 

 



Przewodniczący rady gminy – odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, 

Arkadiusz Kowalski, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, 

Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Krawczyk 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Smyk 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXII/173/21 

Rady Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Tuplice 

wotum zaufania. 

 

Ad 11. Sprawozdanie finansowe Gminy Tuplice za 2020 rok – sprawozdanie Wójta. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz poprosił Skarbnik gminy Panią Anetę 

Kamińską-Prenetę w imieniu Wójta o przedstawienie sprawozdania finansowego Gminy 

Tuplice za 2020 rok. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta w imieniu Wójta poinformowała, iż 

sprawozdania były dokładnie omawiane na poszczególnych posiedzeniach stałych komisji 

rady.  

 

Ad 12. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2020: 

 

a)  sprawozdanie Wójta 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz poprosił skarbnik gminy Panią Anetę 

Kamińską-Prenetę w imieniu Wójta o przedstawienie sprawozdania. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta w imieniu wójta gminy poinformowała 

radnych, że sprawozdanie było dokładnie omówione na poszczególnych posiedzeniach stałych 

komisji rady. Ponadto Pani Skarbnik poinformowała radnych, że wszystkie zadłużenia gminy  

z tytułu pożyczek i kredytów są regulowane terminowo. 

 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu Wójta 

 



Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz poprosił skarbnik Panią Anetę Kamińską-

Prenetę o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat przedłożonego 

sprawozdania. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej na temat sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2020 rok. 

 

c) opinie komisji stałych, w tym rewizyjnej – jako organu kontrolnego Rady Gminy  

o wykonaniu budżetu gminy 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz poprosił przewodniczących stałych 

komisji rady o przedstawienie kolejno opinii komisji.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Finansów Pani Mirosława Nazaruk poinformowała, że Komisja 

Finansów wydała pozytywną opinię w sprawie wykonania budżetu za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński poinformował, że Komisja 

Społeczna pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk poinformował, że opinia Komisji 

Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy Tuplice za 2020 rok jest pozytywna.  

 

d) wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w sprawie udzielenia absolutorium  

Wójtowi w kontekście jej opinii o wykonaniu budżetu gminy 

 

Przewodniczący rady gminy Pan Sylwester Mazurkiewicz poprosił przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Pana Jacka Krawczyka o przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk przedstawił informację  

dot. wniosku  Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium wójtowi gminy, 

złożonego do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze.  

 

e) opinia składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej do wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady  Gminy  w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk poinformował radnych  

o pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze do wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Tuplice w sprawie udzielenia absolutorium wójtowi.  

 

Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Tuplice za 2020rok. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał projekt ww. uchwały, następnie 

przystąpiono do głosowania.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, 

Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława 

Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Smyk 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXII/174/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu Gminy Tuplice za 2020 rok.  

 

Ad 14. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok 

dla Wójta Gminy Tuplice. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał projekt ww. uchwały, następnie 

przystąpiono do głosowania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wioletta Bilińska, Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, 

Arkadiusz Kowalski, Jacek Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława 

Nazaruk, Zdzisław Nowakowski, Daniela Rudak, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Smyk 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXII/175/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za 2020 rok dla Wójta Gminy Tuplice. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz oraz radni podziękowali Pani Wójt za 

miniony rok, a następnie Pani Wójt Gminy Katarzyna Kromp oraz radni podziękowali Pani 

Skarbnik Anecie Kamińskiej-Prenecie za odważną współpracę i czuwanie nad prawidłową 

realizacją budżetu gminy za 2020 rok. 

 

Ad 15.  Sprawy różne. 

 



Przewodniczący rady gminy Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował, że Radni otrzymali 

dyplom z podziękowaniami od Dyrektor Szkoły Podstawowej w Tuplicach, a także że wpłynął 

w dniu dzisiejszym wniosek radnego Pana Jacka Krawczyka o przeprowadzenie przez 

Komisję Rewizyjną kontroli z wykorzystania środków finansowych z funduszu sołeckiego  

w 2020 roku. Wniosek ten zostanie przez Radę rozpatrzony na najbliższej sesji rady. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos. 

 

Radny Pan Andrzej Szarlej – zapytał się kiedy ruszy modernizacja dróg gminnych – Pani Wójt 

odpowiedziała radnemu, że na przełomie lipca/sierpnia br. 

 

Radny Pan Ryszard Tułacz – poprosił o kolejną poprawę nawierzchni drogi polnej  

w Drzeniowie – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że jak sam zauważył jest to droga polna  

i nie będzie w najbliższym czasie remontowana. 

 

Radna Pani Mirosława Kromp – poprosiła o przycięcie korony drzew pod linią napięcia  

w Nowej Roli od posesji numer 21 do 27 – Pani Wójt odpowiedziała radnej, że sprawą zajmie 

się Zastępca Wójta Pan Krzysztof Kościukiewicz. 

 

Radny Pan Jacek Krawczyk – zapytał się co dalej z hałdą odpadów w Tuplicach, 

poinformował o potrzebie przycięcia krzaków przy ulicy 9 Maja, kiedy Wzgórze Tuplice 

zostanie posprzątane bo 3 lipca br. ma odbyć się festyn oraz kiedy zostanie naprawiony plac 

zabaw przy ul. 9 Maja – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że sprawa hałdy nadal się toczy, 

a gmina jest tylko informowana o kolejnych działaniach i na chwilę obecną nie ma żadnych 

nowych informacji w tym zakresie, krzaki, które miałyby zostać przycięte przy ul. 9 Maja  są 

na posesji prywatnej, Wzgórze Tuplice będzie sprzątane od czwartku, natomiast jesteśmy po 

przeglądzie technicznym placów zabaw i niebawem uszkodzone elementy zostaną wymienione. 

 

Radny Pan Jan Borowski – przypomniał o konieczności załatania dziur na poboczy przy ulicy 

Kopernika oraz na ulicy Leśnej i usunięciu dziury na parkingu przy ośrodku zdrowia, ile 

czasu ma ENEA na usunięcie awarii w oświetleniu ulicznym od momentu zgłoszenia, a także 

poinformował o złej nawierzchni ulicy Parkowej po remoncie przez Starostwo Powiatowe – 

Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że w pierwszej kolejności są do naprawy inne drogi 

gminne, ENEA ma 14 dni na usunięcie awarii, a na wpływ na jakość nawierzchni drogi 

powiatowej nie ma wpływu. 

 

Radny Pan Krzysztof Jagodzki – podziękował w imieniu własnym i mieszkańców Grabowa za 

złożenie przez Panią Wójt wniosku o dofinansowanie na sołectwo Grabów i  jego otrzymanie, 

a następnie zapytał się czy droga gminna w Grabowie jest ujęta w harmonogramie napraw i 

kiedy będzie wymiana oświetlenia ulicznego – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że Grabów 

również jest ujęty w harmonogramie napraw dróg gminnych, a modernizacja oświetlenia 

ulicznego zaplanowana w tym roku ma objąć Grabów, ulicę Parkową w Tuplicach i może uda 

się jeszcze Chełmicę. 

 



Radny Pan Andrzej Szarlej – zapytał się kiedy będą koszone pobocza przy drodze powiatowej 

oraz kiedy będzie wywóz gabarytów – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że Starostwo 

Powiatowe kosi pobocza zgodnie z harmonogramem i na to wpływu nie mamy, a gabaryty 

zaplanowane są na jesień. 

 

Ad 16. Zamknięcie obrad XXXII Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia Przewodniczący Rady – Pan Sylwester 

Mazurkiewicz o godz. 1249 zamknął obrady XXXII Sesji Rady Gminy Tuplice VIII Kadencji. 

Nagranie z XXXII Sesji Rady Gminy dostępne jest pod adresem:  

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N . 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady 

 

Ilona Maj       Sylwester Mazurkiewicz 

 

 

 

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N

